
Protokół Nr 17/12 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia  12 czerwca  2012 r.
odbytego w sali konferencyjnej  urzędu gminy   

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8.00 
Zamknięcie posiedzenia godz. 1040

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet, który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski  oraz 
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Na  podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 czerwca  2012 r.
4.Rozpatrzenie :
-   sprawozdania finansowego Gminy Stargard Szczeciński za 2011 rok
-  sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Stargard Szczeciński za 
    2011 r.  wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 
    2011 r. oraz informacją o stanie mienia  komunalnego 
-   sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji                       
      kultury za 2011 rok
-   opinia komisji do w/w dokumentów 
5.Sprawy różne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyżej . 
Ad.2
Protokół Nr 16/12 z poprzedniego posiedzenia komisji tj. 22 maja 2012 r.  został przyjęty 
jednogłośnie tj. 5 głosami „za” bez odczytywania .
Ad.3 
Przewodniczący  komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady  sesji, komisja 
projekty  przeanalizowała , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień wójta ,  zastępcy  gminy oraz 
skarbnik gminy , a następnie zaopiniowała jak niżej  :

– projekt  uchwały Nr XIX/161/12 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 
2011 rok 

– projekt uchwały Nr XIX/162/12w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 
2011

Do w/w projektów uchwał radni wypowiedzą się podczas obrad sesji po rozpatrzeniu i zapoznaniu 
się z dokumentami dotyczącymi w/w projektów uchwał .
- projekt uchwały  Nr XIX/163/12 w sprawie zmian budżetu gminy na 2012 r.
Skarbnik Gminy omówiła dokładnie projekt uchwały .
W trakcie dyskusji radni zwrócili uwagę na obecną sytuację finansową gminy m.in. dyskutowano o
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braku  wpływu  środków  ze  sprzedaży  nieruchomości  ,  bardzo  długiej  realizacji  wniosków   o 
płatność w  ramach wykonanych  zadań unijnych.   
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
-projekt  uchwały  Nr  XIX/164/1   w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany 
wieloletniej  prognozy finansowej 
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały .
W trakcie dyskusji radny Bogdan Chaładus zapytał, a skarbnik odpowiedziała  jakie inwestycje 
będą kontynuowane w 2013 roku wspomniał również o miejscowości Trzebiatów , aby w pierwszej 
kolejności przy planowaniu tam inwestycji była wykonana kanalizacja, a dopiero chodniki .
Komisja projekt uchwały 5 głosami ”za” pozytywnie zaopiniowała .
-projekt   uchwały Nr XIX/165/12  w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi  Pomocy 
Społecznej w Stargardzie Szczecińskim – komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały ,

- projekt  uchwały Nr XIX/166/12  w sprawie uchylenia uchwały 
-projekt  uchwały  Nr  XIX/167/12  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  darowizny 
nieruchomości gminnych na rzecz Powiatu Stargardzkiego
Członkowie komisji 5 głosami „za”  pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Nr XIX/166/12 i 
projekt uchwały Nr XIX/167/12, po wcześniejszym przedstawieniu uzasadnień  przez   zastępcę 
wójta .
-projekt   uchwały  Nr  XIX/168/12  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego w obrębie ewidencyjnym Święte, gmina Stargard Szczeciński  
Wójt Gminy omówił i  przedstawił  uzasadnienie do w/w  projektu  uchwały i poinformował, iż 
należy ustalić opłatę z tytułu wzrostu wartości nieruchomości o której jest mowa w  rozdziale 5 §12 
i tutaj wójt w obu przypadkach  zaproponował  30 % tj. górną granicę , i tak  30 % dla terenów o 
symbolach MN.U i MN oraz w wysokości 30 % dla terenów o symbolach ZP i KS .
Członkowie  komisji  poparli  propozycje  wójta  odnośnie  stawek  i  5  głosami  „za  pozytywnie 
zaopiniowali projekt uwały .
Ad.4
Komisja w pierwszej kolejności  przystąpiła do rozpatrzenia sprawozdania finansowego gminy za 
rok 2011 .
Skarbnik Gminy przystępując do omówienia poinformowała , że na to sprawozdanie składają się 
dwa bilansy jeden to bilans kasowy gminy na koniec roku , a drugi to sytuacja majątkowa gminy .
W pierwszej  kolejności  skarbnik  omówiła   bilans  z  wykonania  budżetu gminy – kasowy -   i 
zaznaczyła , że bilans ten odzwierciedla   sytuację finansową gminy na koniec roku 2011 i tutaj 
omówiono pozycję po pozycji , w trakcie skarbnik gminy wyjaśniła jakiekolwiek wątpliwości .
Komisja uwag do omówionego bilansu nie zgłosiła i po jego rozpatrzeniu  zatwierdziła go.
Skarbnik Gminy poinformowała ,że drugą część sprawozdania poprawia z uwagi na to ,iż wystąpiła 
pewna niezgodność i zaproponowała  ,iż poprawione dokumenty prześle radnym wraz z opisaniem 
tych dokumentów .
Kolejnym dokumentem do rozpatrzenia   przez  komisję  to  sprawozdanie  roczne  z  wykonania 
budżetu gminy za 2011 rok. 
Przewodniczący  komisji  przed  rozpatrzeniem  sprawozdanie  doczytał   opinią  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2011 r. 
Radny Tomasz Nowicki – zabierając głos  przypomniał i to nie pierwszy raz   o remoncie  drogi i 
wykonaniu zjazdu koło jego posesji w Sownie i  o drodze do osiedla Sosnówka, bo mieszkańcy jak 
powiedział będą pisać w sprawie tej drogi do gminy . 
Wójt Gminy odpowiedział, że były trzy wyjazdy komisji gospodarki na drogi znajdujące się na 
terenie gminy i na podstawie uwag komisji zostanie sporządzony harmonogram naprawy dróg , na 
które trzeba będzie znaleźć środki w budżecie . 
Przewodniczący komisji powiedział o złym stanie technicznym budynku mieszkalnego należącego 
do gminy w Rogowie  .
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Przewodniczący komisji poprosił o pytania do sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 
2011  i pozostałych dokumentów, które członkowie komisji otrzymali .  
Członkowie komisji przy rozpatrywaniu  sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2011 rok 
uwag nie wnieśli, a tym samym je przyjęli i pozytywnie zaopiniowali wykonanie budżetu gminy za 
rok 2011 r.
Członkowie komisji   zapoznali  się  również   z  informacją  o stanie mienia komunalnego co do 
którego uwag nie wnieśli - przyjmując  ten dokument .
Kolejnym  dokumentem  do  którego  komisja  uwag  nie  wniosła  po  zapoznaniu  się  z  nim  to 
sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za 2011 r. 
do którego komisja uwag nie wniosła , a tym samym je  przyjęła .
Ad.5
Przewodniczący komisji poprosił ,aby w ramach gwarancji poprawić krzywo położoną podbitkę  na 
scenie w świetlicy wiejskiej w Poczerninie oraz powiedział o wybrzuszonych kafelkach w toalecie , 
wspomniał  również  o  postawieniu  znaku  drogowego  na  drodze  Lubowo z  uwagi  na  uskoki  i 
falowaną drogę .
Radny Bogdan Chaładus poruszył temat śmieci i wywiezionych ostatnio śmieci w Krąpielu   za 
wywóz,  których ma zapłacić gmina. Zwrócił uwagę w swojej wypowiedzi na fakt, wysypywania 
przez mieszkańców śmieci  na teren należący do osoby  prywatnej  i to, że właściciel tej posesji 
powinien to zgłosić do gminy .
Zastępca Wójta  potwierdził,że jest to posesja prywatna i do właściciela posesji należy usunięcie 
śmieci oraz dodatkowo poinformował ,że w samym Krąpielu 47 rodzin nie posiada podpisanych 
umów na wywóz nieczystości .
Radna Monika Zaradkiewicz  –  poinformowała  ,że na posesji  prywatnej  mieszkańca  Witkowa 
Drugiego wysypywane są duże ilości popiołu i poprosiła , aby gmina sprawdziła ten fakt .
Ponadto radna poprosiła , aby  ustawić lustro przy wyjeździe z Witkowa Drugiego.
Wójt Gminy w sprawach różnych poinformował radnych o projekcie pisma do firmy „ Energy on 
West”, które odczytał i poinformował ,że  zamierza  go przesłać, a dotyczy ono zmiany Studium 
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński  w 
obrębach Grabowo, Małkocin i Klępino .
Wójt dodatkowo poinformował , że odbyły się konsultacje społeczne i nikt wyniku tych konsultacji 
nie zaskarżył, a wójt obiecał że wynik konsultacji będzie dla niego  wiążący . 
Kolejno wójt poinformował ,że wczoraj odbyło się spotkanie z Panią Prezes Zarządu Ewą Wardach 
w  sprawie  turbin  wiatrowych  i  firma  nie  widzi  możliwości  lokalizacji  turbin  przy  odległości 
powyżej  2 km i przy odległości 1 km tylko  5 turbin - taka inwestycja jest niemożliwa . Chcieliby 
jak zaznaczył wójt , aby jak najszybciej wprowadzić projekt uchwały pod obrady sesji i aby odbyło 
się głosowanie. Odległość lokalizacji farm wiatrowych  w odległości min. 1000 m od budynków 
zabudowy  mieszkaniowej  zawarte  w  Planie  Zagospodarowania  Przestrzennego  Województwa 
Zachodniopomorskiego – zdaniem firmy jest tylko zaleceniem , a odległość farmy od farmy 5 km 
nie jest dla nich zaleceniem .  
Radny Bogdan Chaładus odnosząc się do tej sprawy powiedział ,że przeprowadzenie referendum 
byłoby dobrym rozwiązaniem .
Kolejną  poruszoną  sprawą  przez wójta była sprawa dotycząca rozstrzygnięć  w sprawie zmiany 
uchwały  rady  gminy  o  przystąpieniu  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Strachocin -  wójt je odczytał  .Z pisma wynikało ,że 
zmiana planu miejscowego dotyczyła dwóch obszarów , radni zapoznali się z tymi obszarami na 
przedstawionych  mapach  .Proponowane   przez  urbanistę  rozwiązania  m.in.   nowy  układ 
komunikacyjny dla tej zmiany,  to koszt dla gminy  około 5,2 mln zł, na co gminę nie stać tak 
uważali członkowie komisji i wójt potwierdził,że takiej możliwości nie widzi . 
Następna sprawa omówiona przez wójta dotyczyła firmy, która na trenie gminy dokonywałaby 
pomiaru prędkości pojazdów za pomocą ustawianych radarów, firma ta przedstawi na najbliższej 
sesji informację  .    
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Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji  .
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